
Slangerup
Kommune

Beslutninger fra møde i Slangerup Byråd
Dato: 28. januar 1998 
Tid: kl. 19.00 
Sted: Raadsalen 
Fraværende: Henrik Maag

Jens Peter Christensen deltog ikke i behandlingen af pkt. 10 og 
11

Orientering og efterretning

a. Love og bekendtgørelser

b. Informationer fra Kommunernes Landsforening
nr. 1064 Program for effektiv selskabsligning.
nr. 1065 Indbydelse til Kommunernes Landsforenings temamøde den 23. og 24.

marts 1998: Helhed i barndommen. 
nr. 1066 Statens overtagelse af selskabsligningen, 
nr. 1067 Ændringer i byfornyelsesloven i relation til Byggeskadefonden 

vedrørende Bygningsfornyelse (BvB). 
nr. 1068 Kommunal budgetredegørelse '98 og BudgetNyt nr.8. 
nr. 2008 Afskaffelse af gebyr for udstedelse af næringsbreve og 

alkoholbevillinger.

Kommuneforeningernes konstituering.

c. Referater
Ledergruppen.

Registertilsynets inspektion i Slangerup Kommune den 8. december 1997.

./. Notat af 16.12.1997 vedrørende Byrådets temadrøftelse om Slangerupgård 
medsendes dagsordenen.

d. Eco-nøgletal
10. udsendelse 1997.
Abonnement 1998.

e. Indbydelser til møder, kurser m.v.
Det Personalepolitiske Forum: Personalepolitisk Messe for kommuner og amter 
i Odense Congresscenter den 21. september 1998.
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IDG Conference Group: Konference om elektronisk borgerservice den 17. og 
18. februar og efterfølgende workshop den 19. februar 1998 på Radisson SAS 
Scandinavia Hotel.

Den Komunale Højskole: Ledelse - borgmestre. Modul 1: den 1.-3. april 1998. 
Modul 2: den 3.-5 maj. Modul 3: den 7.-9. juni 1998. Tilmeldingsfrist den 10. 
februar 1998.

Den Komunale Højskole: Borgmesteren og kommunaldirektøren den 18.-20. 
juni 1998 eller den 29.september - 1. oktober 1998. Tilmeldingsfrist den 17. 
februar 1998.

Den Komunale Højskole: Kommunalseminar - Økonomiudvalget og økonomien 
den 20.-22. april 1998, den 8.-10. september 1998 eller den 3.-15. oktober 1998. 
Tilmeldingsfrist den 24. februar 1998.

Den Komunale Højskole: Børn og unge udvalg den 13.-14. marts 1998 eller den 
24.-25. april 1998. Tilmeldingsfrist den 24. februar 1998.

Den Komunale Højskole: Budget og regnskab for folkevalgte den 28.-30. april 
1998 eller den 25.-27. oktober 1998. Tilmeldingsfrist den 17. februar 1998.

Den Komunale Højskole: Læs effektivt den 5.-7. april 1998 eller den 27.-29. 
august 1998. Tilmeldingsfrist den 17. februar 1998.

Den Komunale Højskole: IT - en udfordring for kommunerne den 24.-25. marts 
1998. Tilmeldingsfrist den 3. marts 1998.

Den Komunale Højskole: Kommunal økonomi: Det er nødvendigt at prioritere - 
men hvordan? den 30.april -2. maj 1998. Tilmeldingsfrist den 3. marts 1998.

Hovedstadsregionens Naturgas I-S (HNG): Konstituerende Repræsentant
skabsmøde den 27. februar 1998.

Kommuneforeningen i Frederiksborg Amt: Årsmøde/Generalforsamling 1998 
den 6. marts 1998.

f. Diverse om Slangerup Kommune
Indenrigsministeriet til Slangerup Kommune: Dispensation fra lånerammen for 
1998.

Slangerup Kommune til Indenrigsministeriet: Information om udlicitering.
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Landsbyggefonden til Slangerup almennyttige Boligselskab u/stiftelse: Tilsagn 
om støtte til lån i medfør aflov om almene boliger § 91, stk. 2-5: Byggeskader, 
miljøforbedrende foranstaltninger m.v.

Bulow & Nielsen til Slangerup Kommune: Aftale om enekøbsret vedrørende 
salget af Mølleengen, Hauge Møllegård.

./. Mødekalender for Byrådet og diverse stående udvalg for 1998 medsendes 
dagsordenen.

Slangerup Byråd har ved skrivelse af 27. november 1997 anmodet 
Indenrigsministeriet om dispensation fra Styrelseslovens § 28, stk. 2. 
Indenrigsministeriet har ved skrivelse af 16. december 1997 godkendt 
anmodningen.

Byrådet har tidligere beslutttet at købe Banevænget 75 for kr. 200.000. 
Konkursboet har meddelt, at man ikke ønsker at tiltræde handlen. Slangerup 
Kommune kan ikke ensidigt gennemtvinge handlen jvf. skrivelse af 21.01.1998 
fra advokat Jens Andersen.

g. Orientering om ændring i Ligningsopgaven
25.00P15 F4083 
iran

Folketinget har den 19.12.97 besluttet, at ansvaret for ligningen af juridiske 
personer overflyttes fra kommunerne til de statslige told- og 
skattemyndigheder pr. 1.7.1998. Juridiske personer er selskaber, fonde, 
foreninger, selvejende institutioner og lignende retssubjekter. Begrebet dækker 
skatteretligt ikke interessentskaber eller kommanditselskaber.

Baggrunden for flytningen er, at selskabsskatteligningen har været uensartet 
og i en række kommuner ikke tilstrækkelig effektiv. Det er med loven ikke 
hensigten, at der skal ske væsentlige realitetsændringer for de kommuner, hvor 
ligningen foregår tilfredsstillende. Således vil de kommuner, der i dag udfører 
selskabsligningen effektivt, efter aftale og for betaling kunne løse opgaven 
med ligning af selskaber for told- og skattemyndighederne.

Det er dermed hensigten, at den eksisterende ekspertise i kommunerne 
inddrages. Det vil ske ved, at told- og skattemyndighederne med 
udgangspunkt i bl.a. de hidtidige ligningsplaner indgår aftaler med

20



Slangerup Byråd

28. januar 1 998
Slangerup
Kommune

kommunerne om at varetage opgaver, hvor dette efter en konkret vurdering 
kan tilgodese hensynet til en ensartet og effektiv selskabsligning.

Der sigtes mod, at aftalerne indgås for flerårige perioder under hensyn til 
kommunalbestyrelsernes budgetlægning og de kommunalt ansattes sikkerhed i 
ansættelsen, men med mulighed for genforhandling undervejs for at sikre en 
så effektiv ligning som muligt.

Regionchefen Ole Reich fra Told-Skatteregion Hillerød kan endnu ikke oplyse 
om Slangerup Kommune vil blive pålagt at udføre selskabsligningen på 
regionens vegne.

Måltallene i Byrådets ligningsplan for perioden 1.7.97 - 30.6.98 berøres således 
ikke af den beskrevne ændring.

h. Diverse informationer
Socialministeriet: Om ændring aflov om kommunal aktivering og lov om social 
politik.

Skatteministeriet: Om administration af stempelafgift. Revideret bekendtgørelse 
og vejledning.

Regionplan for Frederiksborg Amt - Offentliggørelse af den endeligt vedtagne 
Regionplan 1997.

Erhvervs- og Selskabsstyrelsen: Redegørelse til Folketingets Erhvervsudvalg 
om kommunernes og amtskommunernes deltagelse i erhvervsdrivende selskaber 
m.v.

Frederikssund Private Realskole har ved skrivelse af 5. januar 1998 meddelt at 
Repræsentantskabet ved skolen er ophævet.

Hovedstadsregionens Naturgas I-S (HNG): Formandens beretning afgivet på 
repræsentantskabsmødet den 31. oktober 1997 samt udskrift af 
beslutningsprotokollen fra ekstraordinært repræsentantskabsmøde den 28. 
november 1997.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
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2. Spørgetid til principbeslutninger
00.01P24 F4172

Borgmester Bent Lund anmoder om, at følgende punkt optages på dagsordenen:

Den nuværende spørgetidsordning virker meget stiv, og den bliver næsten ikke 
brugt. I stedet foreslås, at der ved hvert ordinært byrådsmødes begyndelse 
indføres en spørgetid på max. en halv time.
Spørgsmålene kan stilles mundtligt eller skriftligt, og spørgeren kan få lejlighed 
til at stille et tillægsspørgsmål.

Borgmesteren afgør, hvem der skal svare på spørgsmålet, men andre 
byrådsmedlemmer kan komme med supplerende svar.

Der kan ikke stilles spørgsmål, der vedrører dagsordenen til det efterfølgende 
byrådsmøde.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Godkendt. Ordningen evalueres efter et år. Der udarbejdes en skriftlig 
vejledning som forelægges byrådet til endelig godkendelse.

3. Procedure for bevillinger ud over budgetrammer
00. 01002 F4158

Ejvind Mortensen SF, anmodede om at følgende punkt blev optaget på 
dagsordenen til byrådsmødet den 17. december 1997. Forslaget blev ikke 
behandlet på mødet grundet forslagsstillerens fravær.

Ejvind Mortensen har anmodet om at punktet medtages på den aktuelle 
dagsorden:

./. Af referatet fra Borger og Virksomhedsudvalgsmødet den 11. november 1997 
fremgår det, at udvalget har forpligtet kommunen til i årene fremover at yde 
Slangerup-Lynge Rideklub et årligt lokaletilskud på op til kr. 180.000.

Jeg skal på den baggrund bede om på førstkommende byrådsmøde at få en 
redegørelse for følgende:

1. Hvorledes kan udvalget uden om Byrådet forpligte kommunen økonomisk ud 
over den ramme, som er fastlagt i budgettet for det aktuelle budgetår?
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2. Hvis det er brud på procedurereglerne, hvad er da gået galt, og hvorledes 
sikrer vi os mod lignende fejl i fremtiden?

3. Hvis det er i overensstemmelse med procedurereglerne, vil borgmesteren 
da tage initiativ til at sikre, at beslutninger der forpligter kommunen ud over 
budgetrammerne for det aktuelle år altid skal i Byrådet?

./. Notat medsendes dagsordenen.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Byrådet tager B&V-udvalgets afgørelse til efterretning. Ejvind Mortensen er 
ikke enig heri og tilkendegiver, at han vil forelægge spørgsmålet for 
Tilsynsrådet.

4. Forslag til beslutning om udarbejdelse af idrætspolitisk 
redegørelse og oplæg til idrætspolitik for Slangerup Kommune i 
perioden 1998 til 2005
00.01P22 F4173

Erik Fristrøm (Det konservative Folkeparti) og Ejvind Mortensen (Socialistisk 
Folkeparti) anmoder om, at følgende punkt optages på dagsordenen:

Sommeren og efteråret var i stor udstrækning præget af idrætspolitiske 
diskussioner primært i forhold til mulige udbygningsplaner.
Valgkampen var præget af diskussionerne, og i Byrådet blev der truffet 
beslutning om at udvide omklædningsfaciliteterne ved svømmebadet. Der blev 
sat penge af i budget 1998 til udvidelse af boldbaner, der blev truffet beslutning 
om at nedlægge gymnastiksalen ved Uvelse Skole i forventning om en alternativ 
løsning inden for en overskuelig fremtid og et flertal i Byrådet tilkendegav 
principiel støtte til etablering af et fritidscenter i Uvelse.

Vi ved imidlertid også, at der vil være udbygningsbehov, som vi vil være nødt 
til at tage stilling til i de kommende år, således er der allerede peget på 
manglende omklædningsfaciliteter ved hallen og behov for stillingtagen til 
udbygning af idræts- og samlingsfaciliteter i forbindelse med udbygning af 
Lindegårdskolen.

Men idrætspolitik er naturligvis mere end blot fysiske udbygningsplaner, og i 
forbindelse med Byrådets mødet med Idrætsunionen d. 29. september 1997 blev 
der peget på behovet for en egentlig idrætspolitik.
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Da borgmesteren samtidig i sin nytårsudtalelse har givet udtryk for, at idrætten 
skal i fokus i 1998, vil vi foreslå, at Byrådet tager initiativ til udarbejdelse af en 
idrætspolitisk redegørelse samt et oplæg til idrætspolitik for 1998 til 2005 efter 
følgende retningslinjer:

Målet med den idrætspolitiske redegørelse og det idrætspolitiske oplæg 
skal være:

• At belyse vilkårene for idrætsudøvelse i Slangerup Kommune,
• At kortlægge de kapacitetsbegrænsende faktorer på idrætsanlæggene i 

Slangerup Kommune
• At skabe grundlag for et realistisk samarbejde mellem kommunen og 

foreningerne om idrætspolitikken og udbygning med idrætsfaciliteter i 
kommunen.

• At skabe overblik og fælles forståelse for hvorledes man opnår den mest 
kosteffektive udbygning af idrætsfaciliteterne i Slangerup Kommune når 
udbygningen må påregnes at skulle ske over en lang periode.

Redegørelsen skal indeholde:
• En oversigt over antallet af idrætsudøvere fordelt på alder, idrætsgrene og 

klubtilhørsforhold (inkl. uorganiseret idrætsudøvelse)
• En oversigt over samtlige idrætsfaciliteter beliggende i kommunen 

omfattende idrætspladser, boldbaner, sale, baner m.v.
• En oversigt over idrætsfaciliteternes aktuelle udnyttelse.
• En oversigt over de enkelte idrætsgrenes adgang til trænings- og 

konkurrencetider på baner, hal og sale med angivelse af tidspunkterne for de 
enkelte aldersgrupper samt gennemsnitlig banetid pr. idrætsudøver.

• Angivelse af flaskehalse inden på idrætsområdet (baner, 
omklædningsfaciliteter o.lign.).

• En beskrivelse/opgørelse af nødvendige udbygningsbehov, som kan få 
indflydelse på kapaciteten af kommunens idrætsfaciliteter, eksempelvis 
behovet for at udbygge Lindegårdskolens samlings-, gymnastik- og SFO- 
faciliteter ved en evt. udbygning til 3 spor.

Oplægget til idrætspolitik skal indeholde:
• Vurdering/diskussion af forventningerne til udviklingen i antallet af aktive 

idrætsudøvere, totalt og inden for de forskellige aldersgrupper i årene frem 
over, hvis de nødvendige rammer er til stede.

• Opgørelse af behovet for banetid/haltid og omklædningsfaciliteter i årene 
fremover ved forskelligt ambitionsniveau for bane/haltid pr. aktiv. Det skal i 
den sammenhæng diskuteres i hvilken udstrækning det er rimeligt at 
anvende forskelligt forventningsniveau til f.eks. haltid for forskellige 
idrætsgrene (f.eks. håndbold, indendørs fodbold og badminton). Der skal
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desuden tages højde for, at især børn skal kunne få tildelt banetid på 
rimelige tidspunkter.

• Opstilling af bruttoliste med prisoverslag ved forskellige varianter for 
udbygning af idrætsfaciliteterne i Slangerup Kommune, som minimum 
omfattende:
a) Varianter vedr. udbygning af eksisterende halanlæg i Slangerup
b) Varianter vedr. udbygning ved Lindegårdskolen
c) Varianter vedr. udbygning i Uvelse
d) Udbygning med boldbaner
e) Udbygning af div. omklædningsfaciliteter.

• Vurdering af forskellige udbygningsalternativer inden for idrætsområdet 
med belysning af de forskellige udbygningsalternativers kosteffektivitet 
specielt:
a) Øgning af dækningsgrad i forhold til total økonomi, dels 
anlægsinvestering, dels driftsomkostninger, herunder personalebehov.
b) Påvirkning af investeringsbehov på andre områder gennem f.eks. 
udnyttelse af marginaltider eller andre mulige synergier.
c) Kørselsbehov og andet.

• Vurdering af om man ved koordineret indsat mellem foreningerne, nye 
samarbejder, fysiske ændringer, kommunale initiativer eller andet kan skabe 
evt. synergieffekter for foreningernes virke.

• Diskussion af idrættens mulige rolle i social og integrationsmæssig 
sammenhæng samt behovet for evt. samspil mellem kommune og foreninger 
i den forbindelse.

• Diskussion af hvad foreningerne og kommunen kan gøre for at sikre forsat 
rekruttering til det frivillige lederarbejde i foreningerne.

• Diskussion af handicappede, ældre og andre gruppers deltagelse i idrætslivet
• Diskussion af afgrænsning i forhold til det kommercielle idrætsudbud.

Ramme for udarbejdelse af redegørelse og idrætspolitisk oplæg:
Både den idrætspolitiske redegørelse og det idrætspolitiske oplæg skal 
udarbejdes i tæt samarbejde mellem forvaltning og idrættens foreninger efter en 
køreplan, som fastlægges endeligt af Borger- og Virksomhedsudvalget.
I tidsplanen skal der, som udgangspunkt, sigtes mod at have redegørelsen færdig 
inden sommerferien 1998 og et oplæg til idrætspolitisk diskussion færdig i 
august-september 1998.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998

Forslaget oversendes til B&V-udvalget. Til næste møde fremlægger udvalget en 
tidsplan for det videre arbejde.
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5. Konstituering
00.01A01

MOFA I/S
Hjemmel: Udkast til vedtægterne for MOFA I/S, § 7 for Allerød, Birkerød, 
Farum, Fredensborg-Humlebæk, Frederikssund, Frederiksværk, Græsted- 
Gilleleje, Helsinge, Helsingør, Hillerød, Hundested, Hørsholm, Jægerspris, 
Karlebo, Skibby, Skævinge, Slangerup, Stenløse og Ølstykke kommuner.

Opgaver: At planlægge, etablere og vedligeholde de indsamling-, modtage
omlastnings- og behandlingsfaciliteter, der er nødvendige for at varetage 
interessentkommunernes opgaver med håndtering af farligt affald, excl. klinisk 
risikoaffald og forurenet jord. Herunder at drive modtagestationen for 
håndtering af farligt affald i Frederikborg Amt.

Valg af 1 medlem og for denne personlig stedfortræder til interessentskabets 
bestyrelse.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Henrik Maag med Erik Fristrøm som stedfortræder

Geodatacentret I/S
I henhold til Geodatacentrets vedtægter skal der vælges en repræsentant pr. 
påbegyndt 10.000 indbyggere. Valg af 1 medlem og 1 stedfortræder fra byrådets

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Erik Fristrøm med Henrik Maag som stedfortræder

6. Bycirkelsamarbejdet i Frederikssundfingeren - 
Kvalitetsstyring af de kommunale ydelser over for erhvervslivet
F 24.10.05 
lean

midte.

For at fremme harmoniseringen af kommunernes serviceydelser over for 
erhvervslivet har en arbejdsgruppe med deltagelse fra erhvervslivet og 
kommunerne udarbejdet et forslag til fælles standard.
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Målet er at styrke en fælles udadvendt profil som et første skridt mod en fælles 
erhvervsservice og en styrkelse af erhvervsudviklingen i bycirkelområdets 
kommuner.

På borgmestermøde 24. november 1997 blev det besluttet at indhente udtalelse 
over forslaget fra bycirklens kommuner.

De konkrete forslag til harmonisering drejer sig om:
1. Ensartede ekspeditionstider.
2. Kontaktmuligheder og åbningstider i kommunerne.
3. Internetoplysning om den kommunale service.
4. Møder mellem erhvervslivet og kommunerne.
5. Harmonisering af den kommunale indkøbspolitik.
6. Afkortning af sagsbehandlingstiden mest muligt.

./. Forslagene er nærmere uddybet i referat fra arbejdsgruppen af 5. november 
1997.

./. I bilag af 16. december 1997 er der udarbejdet udkast til besvarelse af 
henvendelsen. Udkastet til udtalelse er tiltrådt af ledergruppen.

Forslag til beslutning
At Byrådet tiltræder udkast til besvarelse af 16. december 1997.

Økonomiudvalget den 20. januar 1998
Anbefales.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Godkendt.

7. Bod til HK
81.36G01 F4135 
pask

Til drøftelse og beslutning fremlægges spørgsmålet om Slangerup Kommune 
kan indtræde som part i en aftale mellem KL og HK-Kommunal om at 
Slangerup Kommune skal indbetale en ordensbod på kr. 18.000 til HK 
Kommunal for manglende overholdelse af senioraftalens § 3 i en konkret 
afskedigelsessag, hvorefter sagen i det hele anses for afsluttet.

Sagens baggrund:
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Økonomiudvalget besluttede den 30. juni 1997, at afskedige NN efter 
senioraftalens regler til fratrædelse pr. 31. december 1997, uagtet at der 
ikke kunne opnås en aftale med HK herom, idet Økonomiudvalget var af 
den opfattelse, "at NN skal kunne fratræde efter senioraftalen på samme 
måde som andre medarbejdere, og idet aftalen i øvrigt ikke medfører 
yderligere udgifter i forhold til en afskedigelse i henhold til 
overenskomst og funktionærloven."

./. Der henvises til beslutningsreferat fra Økonomiudvalgets møde den 30. juni 
1997, der medsendes dagsordenen.

NN blev umiddelbart efter Økonomiudvalgsmødet afskediget og pgl. er faktisk 
fratrådt pr. 31.12.1997.

HK-Kommunal har indberettet Slangerup Kommune for KL med påstand at 
Slangerup Kommune pålægges en ordensbod for brud på aftaleforudsætningen.

KL er enig med HK-Kommunal i at Slangerup Kommune ikke har overholdt 
vilkårene for udmøntningen af en seniorpolitisk løndel.

Der har den 15. januar 1998 været afholdt forhandlingsmøde mellem parterne. 
For Slangerup Kommune deltog kommunaldirektøren og personalechefen. På 
mødet opnåede KL og HK-Kommunal enighed om at Slangerup Kommune 
indbetaler en ordensbod på kr. 18.000,- til HK-Kommunal, hvorefter sagen i det 
hele anses for afsluttet. Det er forudsat at Slangerup Kommune tilslutter sig 
aftalen.

Økonomiudvalget den 20. januar 1998
Oversendes til byrådets afgørelse med anbefaling, at kommunen ikke accepterer 
en ordensbod på kr. 18.000.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Udsat til næste møde

8. Opdelingsdokument afd. 12 Øparken, Slangerup
03.02.00008 F4159 
kure

Øparken afd. 12 er en del af Arbejdernes Andelsboligforening, Frederikssund.
I de seneste år har DAB stået for administrationen af afdelingen, idet beboerne 
ikke ønskede at samarbejde med AAB-Frederikssund. Der har derfor været en 
aftale mellem parterne om at DAB administrerer afdelingen.
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Det har igennem længere tid været et ønske at afdelingen fik selvstændig status 
under DAB. En sådan konstruktion ville medføre, at der skulle betales 
stempelafgift på ca. 750.000 kr., som skulle udredes af beboerne.
Der er nu udfærdiget et dokument med det formål at udskille afdeling 12 som en 
selvstændig afdeling uden tilknytning til Frederikssund. Dette skulle kunne lade 
sig gøre uden stempelpligt, idet afdelingen dermed får selvstændig status som 
"Arbejdernes Andelsboligforening, Slangerup".
I forbindelse med renoveringssagen for Øparken har Boligministeriet stillet som 
vilkår, at Boligselskabet udskilles fra Frederikssundafdelingen.
For at opdelingsdokumentet kan realiseres, skal såvel Frederikssund som 
Slangerup Byråd tiltræde opdelingen. Frederikssund Byråd behandler 
ansøgningen primo februar.

Forslag til beslutning
Det foreslås, at opdelingsdokumentet godkendes under forudsætning af, at det 
ikke medfører stempelafgift for andelsboligforeningen.

Økonomiudvalget den 20. januar 1998
Anbefales.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Godkendt

9. Udstykning villaparceller Bygaden 10-12
01.04.P16 F7234 
lean

Indledning
Økonomiudvalget godkendte 9. december 1997 i princippet et forslag til 
udstykning af 5 villaparceller på den sydlige del af ejendommen Bygaden 10
12.

Forslaget der er en ændring i forhold til lokalplanen kræver høring af beboere 
og naboer efter planlovens § 19 og 20, forinden Byrådet kan tage endeligt 
stilling til udstykningsforslaget.

Sagsfremstilling
./. Forslaget til udstykning af de 5 parceller med etablering af vejadgang fra 

Bygaden har været udsendt i høring. Ved høringsfristens udløb den 5. januar 
1998 er der indkommet en udtalelse/ønske fra ejeren af Bøgevej 1, der gerne ser
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2-3 af de gamle træer bevaret og som ønsker at være frit stillet med hensyn til 
opsætning af plankeværk i skel.

./. Bilag: referat fra møde i Økonomiudvalget den 9. december 1997.

Økonomi
Byrådet har meddelt bevilling på 60.000 kr. til dækning af udgifter til 
landinspektør i forbindelse med udstykning.

Vurdering
Der vil være stor risiko for at rodnettet, ved bevarelse af 2-3 af de gamle 
store træer, vil blive beskadiget, uanset om vejen rykkes 1 til 2m. Træernes 
placering er indmålt på planen af landinspektøren, og hvis de skal bevares, 
skal vejen mindst rykkes 3-5 m for at 2-3 træer kan blive stående.
Vejens placering (der er kun tale om 5 parceller) bør fastholdes, men størrelse 
på plantning af nye træer forhandles.

Lokalplanen stiller kun krav om opsætning af træhegn i 1,8 m højde ud for 
parkeringspladser, og det er der ikke tale om her, hvorfor ejeren er frit stillet 
med hensyn til bevarelse af sin nuværende hæk.

Forslag til beslutning
At forslaget til udstykning af 5 villaparceller, med selvstændig vejadgang fra 
Bygaden, og regulering af grundarealet for de eksisterende 2 bebyggelser 
fremsendes Byrådet med anbefaling, at udstykningen gennemføres som vist på 
udstykningsforslaget. Godkendelsen gives som dispensation efter reglerne i 
planlovens § 19 og 20.

At der udarbejdes en deklaration der sikrer, at bebyggelsesprocenten for 
villaparcellerne ikke bliver højere end 25.

Økonomiudvalget den 20. januar 1998
Oversendes til Teknik og Miljøudvalget med anbefaling.

Teknik og Miljøudvalgets forslag til beslutning vil forelægge ved byrådsmødet.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Godkendt på vilkår at der plantes nye store træer
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12. Valg af medlemmer til Folkeoplysningsudvalget
84.04:18.14A15 F4174 
beha

Indledning
I forbindelse med valg af medlemmer til Folkeoplysningsudvalget for perioden 
1.1.1998 til 31.12.2001 blev der på valgmøde den 13. januar 1998 indstillet 
følgende personer:

Hovedområde 1. (undervisningskredsene):
Marianne Sjøberg (indstillet fra LOF)
Stedfortræder: Ena Allentoft

Stig Colbjørn (indstillet fra FOF)
Stedfortræder: Jytte B. Madsen

Hovedområde 2. (aktivitetskredsene):
Børge Kristensen (indstillet fra Slangerup Idræts Union)
Stedfortræder: Jørgen B. Jacobsen

Jan Bjarnested (indstillet fra Slangerup Idræts Union)
Stedfortræder: Karl Erik Andersen

Kaj Johansen (indstillet fra Slangerup Miniby)
Stedfortræder: Per Lindeneg

Hanne Balle-Jensen (indstillet fra Børnefilmklubben Holger)
Stedfortræder: Bodil Søndergaard

Sagsfremstilling
Da kredsene har indstillet det antal brugerrepræsentanter, der skal vælges, er 
Byrådet bundet af indstillingen.

Forslag til beslutning/drøftelse
at Byrådet godkender de indstillede brugerrepræsentanter til 
F olkeoplysningsvalget.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Godkendt
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13. Valg af medlemmer til Ungdomsskolebestyrelsen
84.04:18.14A15 F4175 
beha

Indledning
I følge Lov om ungdomsskoler skal Byrådet vælge 2 medlemmer som 
repræsentanter fra organisationer med særlig interesse for ungdomsskolearbejdet 
- herunder arbejdsmarkedets parter - til ungdomsskolebestyrelsen for perioden 
01.01.1998 til 31.12.2001.

Sagsfremstilling
Indkaldelse af forslag til medlemmer har været annonceret i Lokalavisen, og 
skulle modtages senest 14. januar 1998. Der er ikke indkommet 
medlemsforslag.

Forslag til beslutning/drøftelse
at Byrådet udpeger 2 medlemmer og 2 stedfortrædere til 
ungdomsskolebestyrelsen.

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
Bente Jensen med Niels Frølich Nilsson som stedfortræder 
Kasper Larsen med Anders Madsen som stedfortræder

Eventuelt
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Følgende sager blev behandlet for lukkede døre af hensyn til 
tavshedspligten:

10. Bygaden 10-12 - Salg af 5 villaparceller
13.06.02 F7242
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Forslag ti! beslutning

Økonomiudvalget den 20. januar 1998

Slangerup Byråd den 28. januar 1998
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11. Ansøgning om alkoholbevilling
22.01.01G01 F4171

Slangerup Byråd den 28. jan u ar 1998

Eventuelt

Mødet slut kl.:
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